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Protokół Nr XX/21 

z posiedzenia Rady Gminy Bobrowice  

 

w dniu 28 października 2021 r. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12 radnych, co według Przewodniczącego 

stanowiło kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni nieobecni: 

Andrzej Grudziński, Łukasz Kowalewski, Łukasz Sergiel. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik do protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz Gminy 

2. Małgorzata Bednarz – Skarbnik Gminy 

3. Kamil Kuśnierek – Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 

4. Przemysław Waszkiewicz – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Krośnie Odrz. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XX sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Budżetu i gospodarki komunalnej) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Oświaty i spraw społecznych) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Turystyki, kultury i ochrony środowiska) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

Bobrowice. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych form, warunków  

i zasad przyznawania stypendium Wójta Gminy Bobrowice dla uzdolnionych uczniów 

oraz trybu postępowania w tych sprawach. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Bobrowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2022 rok. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Bobrowice i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Strużce. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Bobrowicach. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

19. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz z przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Bobrowice za I półrocze 2021 r. 

20. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy. 

 

 

Ad 1. 

Otwarcia XX sesji o godz. 9:00 dokonał Przewodniczący Łukasz Kamerduła, witając 

radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad 2. 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Sekretarz złożyła wniosek o zmianę porządku  

poprzez wprowadzenie w pkt 19 – „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bobrowice na lata 2022-2025 z perspektywą do 

roku 2029”.  

 

Radny Łukasz Dudzic uznał, że dokument jest niespójny i ciężko podjąć dyskusję  

z uwagi na zbyt krótki czas na zapoznanie się z nim. Zwrócił się z prośbą do radnych o nie 

wprowadzanie projektu do porządku obrad, a następnie skierowanie projektu do prac komisji  

i zorganizowanie spotkania z twórcami programu. Poinformował również, że był jedyną 

osobą która złożyła wnioski i pytania do programu. 

 

Radny Marcin Jagodziński złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Sekretarz o zmianę porządku, który 10 

głosami „za”, 2 „przeciw” został przyjęty. 

 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XX sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Budżetu i gospodarki komunalnej) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Oświaty i spraw społecznych) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Turystyki, kultury i ochrony środowiska) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

Bobrowice. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych form, warunków  

i zasad przyznawania stypendium Wójta Gminy Bobrowice dla uzdolnionych uczniów 

oraz trybu postępowania w tych sprawach. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Bobrowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2022 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Bobrowice i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Strużce. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Bobrowicach. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Bobrowice na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029”. 

20. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz z przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Bobrowice za I półrocze 2021 r. 

21. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami, który został przyjęty 

10 głosami „za”, 2 „przeciw”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XIX/21 sesji Rady Gminy 

Bobrowice z dnia 28 lipca 2021 r. 

Wyniki głosowania: 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 4. 

 Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła przedstawił informację o swoich działaniach 

w okresie międzysesyjnym, a następnie oddał głos zaproszonym gościom. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu – Kamil Kuśnierek, który przedstawił informacje 

o jego aktywności na rzecz Gminy Bobrowice: 

 interpelacja z dnia 18.10.2019 r. na prośbę radnej Anny Hałupki w sprawie zatoczki 

autobusowej w m. Barłogi – realizacja do połowy listopada br., koszt. 30.000 zł sfinansowany 

przez powiat, koszty wiaty przystnkowej pokryje gmina, 

 interpelacja z dnia 15.09.2021 r. na prośbę radnej Iwony Szajek w sprawie zatoczki 

autobusowej w m. Żarków – złożono wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych, koszt 60.000 

zł, 

 interpelacja z dnia 16.10.2021 r. na prośbę radnego Jakuba Leśko w sprawie stanu 

zieleni zadrzewienia w gminie Bobrowice  oraz zły stan nawierzchni na zjeździe łączącym 

drogę powiatową numer 1140 F z drogą wojewódzką w samych  

w Bobrowicach – oczekiwanie na odpowiedź z ZDP, 

 interpelacja z dnia 18.10.2021 r. na prośbę radnego Lucjana Tracza w sprawie opinii 

dotyczącej przejęcia przez gminę dwóch odcinków drogi powiatowej numer 1145 F Czeklin-

Bronków-Bobrowice w celu utrzymania stanu dróg ze środków funduszu sołeckiego – 

oczekiwanie na odpowiedź ZDP, 

 dnia 26.10.2021 r. o godz. 16.00 w Gubinie odbyły się konsultacje w sprawie 

programu współpracy powiatu krośnieńskiego z organizacjami pozarządowymi,  

w ramach którego przeznaczono środki w kwocie 70.000 zł dla klubów i stowarzyszeń na 

realizację zadań, 

 rozwój Zachodniego Centrum Medycznego w Krośnie Odrz. - z programu Polski Ład 

powiat otrzymał środki na rozbudowę zakładu diagnostyki i zakup tomografu, w ciągu 2,5 

roku szpital został wyposażony w 4 karetki, 

 powiat pozyskał środki z PROW na przebudowę drogi Lubiatów-Trzebule, 

 Wójt Gminy Bobrowice złożył dziesięć wniosków utrzymaniowych do budżetu 

powiatu na 2022 r., 

 na prośbę radnej Iwony Szajek i radnej Anny Hałupka odbyła się wizja w terenie 

dotycząca wypiętrzeń spowodowanych przez korzenie drzew na drodze powiatowej – 

wszelkie zabiegi nie są możliwe do wykonania z uwagi na ekologię i statykę drzew,  

 zmiana regulaminu otrzymania dofinansowania z PCPR na turnusy rehabilitacyjne 

oraz sprzęt ortopedyczny. 

 

Głos zabrał Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – Przemysław Waszkiewicz, który 

przedstawił m. in. wnioski z Gminy Bobrowice o ujęcie inwestycji drogowych na drogach 

powiatowych, 

 przebudowa drogi powiatowej na odcinku Bobrowice-Chojnowo oraz na odcinku  

800 m wewnątrz Chojnowa – koszt 50.000 zł na wykonanie dokumentacji 

projektowej, etapowanie inwestycji, 

 przebudowa drogi powiatowej Janiszowice-Strużka na odcinku 800 m – koszt  

200.000 zł, 

 przebudowa lub remont drogi na odcinku 800 m Chromów-Dychów – koszt 

dokumentacji projektowej 30.000 zł, 

 przebudowa drogi w miejscowości Dachów na odcinku prowadzącym od kaplicy do 

zabudowań mieszkalnych na odcinku 200 m, a także budowa chodnika prowadzącego 

do kaplicy w miejscowości Dachów na odcinku około 65 m – podjęcie działań przez 

powiat o dofinansowanie ze środków zewnętrznych, 
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 dokończenie budowy chodnika w Janiszowicach na odcinku 210 m – koszt  ok. 61.000 

zł, 

 oczyszczenie pobocza z krzewów oraz ścięcie muldy ziemnej na odcinku 8 km 

Janiszowice-Przychów – podział zadania na etapy, 

 położenie masy bitumicznej na odcinku 240 m od skrzyżowania Wełmice-Grochów – 

uwzględnienie inwestycji w roku 2023, 

 przycięcie lipy w Bobrowicach wzdłuż drogi powiatowej – wniosek został 

zrealizowany, 

 zadbanie o czystość przy drogach powiatowych – odbywa się w ramach bieżącego 

utrzymania dróg, 

 do budżetu złożono również wnioski o remont kapitalny nawierzchni drogi 1139 F 

Janiszowice-Strużka na kwotę 200.000 zł, remont drogi 1135 F Dęby-Strużka na 

kwotę 500.000 zł, remont kapitalny nawierzchni w miejscowości Bronków na kwotę 

430.000 zł, remont kapitalny nawierzchni drogi 1147 F Bronków-Dychów na kwotę 

2.732.000 zł,  

 Zarząd Dróg Powiatowych złożył wnioski do budżetu powiatu na łączną kwotę  

ok. 40 mln zł. 

 

Radna Anna Hałupka podziękowała przewodniczącemu rady powiatu za wsparcie wniosku  

o zatoczkę autobusową w Barłogach.  

 

Radny Jarosław Miś zapytał jaki procent dróg w gminie Bobrowice jest utrzymywanych przez 

powiat i jakie procentowo środki w stosunku do ilości tych dróg są przeznaczane na 

utrzymanie, remonty, naprawy czy rozbudowę.   

 

Pan Przemysław Waszkiewicz wyjaśnił, że nie jest w stanie udzielić odpowiedzi na pytanie, 

ponieważ środki są podzielone na dwa obwody tj. Gubin i Krosno Odrz. Dodał, że jest 

prowadzony dziennik, w którym są wyszczególnione wszystkie odcinki dróg i zaproponował 

radnemu możliwość zapoznania z dziennikiem. Natomiast na bieżące utrzymanie dróg 

przeznacza się rocznie ok. 2 mln zł.  

 

Radny Lucjan Tracz podziękował przewodniczącemu rady powiatu za zajęcie się tematem  

i wyjaśnił, że mieszkańcom nie chodzi o to, żeby być właścicielem drógi ale żeby mogli sami 

dokonać drobnych napraw ze środków funduszu sołeckiego. Następnie zapytał o możliwość 

nawiązania współpracy w celu przekazania przez ZDP materiału do naprawy dróg 

powiatowych w Bronkowie.  

 

Pan Przemysław Waszkiewicz zadeklarował pełną współpracę z przedstawicielami sołectwa, 

przedstawicielami rady gminy oraz wójtem. 

 

Radny Marcin Jagodziński zapytał ile inwestycji drogowych na drogach powiatowych na 

terenie gminy Bobrowice powiat przeprowadził w ostatnich 3 latach i czy zaplanowano  

w budżecie inwestycje na przyszły rok. 

 

Pan Przemysław Waszkiewicz wyjaśnił, że może radni tego nie odczuwają jako użytkownicy 

dróg, ale poza drogami są też remontowane obiekty mostowe, jak na przykład remont mostu 

w Dachowie  w 2019 roku, który  kosztował pół miliona złotych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Kamil Kuśnierek dodał, że ważna jest współpraca i wsparcie 

ze strony gmin we współfinansowaniu inwestycji. 

 



6 

 

Ad 5. 

Sekretarz poinformowała, że z przyczyn zdrowotnych Wójt nie mógł uczestniczyć  

w dzisiejszej sesji. Natomiast informacja z działalności międzysesyjnej zostanie przesłana 

radnym na emaila oraz umieszczona na stronie internetowej BIP. 

 

Ad 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Budżetu i gospodarki komunalnej) 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Oświaty i spraw społecznych) 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

(Komisja Turystyki, kultury i ochrony środowiska) 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

Bobrowice.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Łukasz Dudzic podziękował za to, że projekt znalazł się w porządku obrad i został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i spraw społecznych. Poinformował, że 

przeprowadził ankiety w klasach 6-8 szkół podstawowych i przedstawił wyniki. Radny 

zobowiązał się do pomocy przy MRG i dodał, że jest w kontakcie ze stowarzyszeniami 

zajmującymi się Młodzieżowymi Radami Gmin. 

 

Radny Jarosław Miś zaproponował zaktualizowanie ankiety, ponieważ tamtych uczniów już 

nie ma, a obecni mogą mieć inne zdanie. Dodał, że również obserwuje się słabą aktywność  

w samorządach uczniowskich. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych form, warunków  

i zasad przyznawania stypendium Wójta Gminy Bobrowice dla uzdolnionych uczniów oraz 

trybu postępowania w tych sprawach.   
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Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Łukasz Dudzic złożył wniosek o zmianę nazwy fundatora stypendium tj. wykreślenie 

w treści uchwały wyrazu „Wójta”, ponieważ fundatorem stypendium są mieszkańcy. 

 

O godz. 10:05 ogłoszono przerwę w celu wprowadzenia wniosku do systemu głosowania. 

 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego 1 głosem „za”,  

11 głosami „przeciw” został odrzucony. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 11 głosami „za”, 1 „wstrzymującym się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 12. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Bobrowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Bobrowice i przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Łukasz Dudzic zwrócił uwagę na rozdział 8 i sposób postępowania w przypadku 

niedotrzymania ciągłości usług i odpowiednich parametrów dostarczanej wody oraz brak 

zapisu zabezpieczającego mieszkańców przed wodą dostarczaną o nieodpowiednich 

parametrach.  

 

Sekretarz wyjaśniła, że jest to projekt regulaminu, który zostanie przekazany do 

zaopiniowania do Regionalnego Zarządu Wód Polskich, a następnie po uwagach  

i zastrzeżeniach ponownie będzie procedowany przez radę gminy. 

Radny Lucjan Tracz zapytał czy jest możliwość doprecyzowania możliwości dostarczania 

wody zdatnej do spożycia. 

 

Radny Łukasz Dudzic dodał, że regulamin mocno zabezpiecza przedsiębiorstwa, a w żaden 

sposób nie zabezpiecza odbiorcy, który ma jedynie prawo do reklamacji. W regulaminie nie 

ma żadnych mechanizmów zabezpieczających  interesu mieszkańców. 

 



8 

 

Sekretarz wyjaśniła, że wszystkie szczegółowe kwestie reguluje umowa z odbiorcami. 

Regulamin tylko określa ramy naszego działania i to jest tylko punkt wyjścia do dyskusji. 

Radny Marcin Jagodziński dodał, że według niego interesy mieszkańców są zabezpieczone  

w umowie i złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 10 głosami „za”, 2 „wstrzymującymi się”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 14. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 15. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Strużce. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 16. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Bobrowicach. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 17. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 18. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”.        

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  
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Ad 19. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Bobrowice na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2029”. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Łukasz Dudzic podkreślił, że Program Ochrony Środowiska powinien być kluczowym 

dokumentem zabezpieczającym, w którym należy określić sposoby odnawiania wody  

i poprosił radnych o odłożenie w czasie jego procedowania. Następnie zapytał o koszt 

przygotowania programu. 

Sekretarz poinformowała, że jest to kwota 6.150,00 zł 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 10 głosami „za”, 2 „przeciw”.      

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 20. 

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz z przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Bobrowice za I półrocze 2021 r. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 21. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 22. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły dwie interpelacje. 

 

Ad 23. 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Ad 24. 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Radna Anna Hałupka złożyła wniosek o regulację czasu oświetlenia ulicznego w Barłogach.  

 

Radny Łukasz Dudzic oraz Radny Lucjan Tracz zaapelowali o jak najszybsze uzgodnienie 

wymiany opraw lamp ulicznych oraz podjęcie rozmów z Enea Operator. 

 

Radny Lucjan Tracz złożył wniosek o podjęcie rozmów z przewoźnikiem w sprawie 

zabierania dzieci z m. Kołatka do szkoły. 

 

Radny Jacek Gąszczak złożył wniosek o wystąpienie do Wód Polskich o likwidację tam 

bobrowych za terenem szkoły w Bobrowicach, ponieważ zagrożony jest drenaż. 

  

Radny Marcin Jagodziński podziękował radnym za środki przekazane na remont parafii oraz 

wymianę pokrycia dachu na starej sali gimnastycznej w Bobrowicach. 

 

Przewodniczący przedstawił informację nt. oświadczeń majątkowych. 
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Ad 25. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła 

zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 11:07.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                                         Łukasz Kamerduła 

 2021-10-28 


